

Jumeirah

- Offer is valid for all Visa Card holders
- Please refer to the offer terms and conditions of the participating hotels.
- Rates are payable in local currency, subject to local taxes and service charge.
- A minimum length of stay applies on certain participating hotels.
- The offer is valid only for new bookings, the offer is subject to availability, the offer is not commissionable, the offer is not valid in conjunction with any other offer or promotion.
- All reservations must be made via jumeirah.com/visa offers or by calling the Central Reservations Office on the local toll-free number.
- A Visa card must be presented upon arrival and during payment to avail the offer.
- meem's card holders are eligible to collect Jumeirah One Points when availing this offer.
- Blackout dates and room restrictions apply.
- Standard cancellation policy is applicable.
- Wild Wadi Waterpark access is only valid for Dubai guests.
- Jumeirah Hotels & Resorts reserve the right to change the terms and conditions without prior notice.

- يسري العرض لجميع حاملي بطاقات ميم الائتمانية.
- يرجى الرجوع إلى شروط العرض وأحكامه الخاصة بالفنادق المشاركة .
- دفع الأسعار بالعملة المحلية، وتخضع للضرائب ورسوم الخدمة المحلية.
- يطبق شرط الحد الأدنى لمدة الإقامة على فنادق مشاركة معينة .
- يسري هذا العرض على الحجوزات الجديدة فقط. يخضع العرض للتوافر. العرض غير خاضع لأي عمولات. لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي تخفيضات أو عروض ترويجية أخرى .
- يجب إجراء كافة الحجوزات عبر موقع jumeirah.com/visa أو من خلال الاتصال بمكتب الحجز المركزي على الرقم المحلي المجاني .
- يجب تقديم بطاقة ميم الائتمانية عند الوصول وخلال الدفع للاستفادة من العرض .
- يحق لحاملي بطاقات ميم الائتمانية جمع نقاط جميرا ون عند الاستفادة من هذا العرض.
- تطبق تواريخ حجب العروض والقيود المفروضة على الغرف.
- تطبق سياسة الإلغاء الاعتيادية .
- دخول حديقة وايلد وادي للألعاب المائية TM سار على نزلاء فنادق دبي.
- تحتفظ فنادق ومنتجعات جميرا بالحق في تغيير الأحكام والشروط دون إخطار مسبق.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي